
 

 

 

Z Á P I S 

 

ze zasedání Akademického senátu PřF UHK 

        dne 5.  ledna 2022 

 

Zasedání Akademického senátu PřF UHK proběhlo distanční formou. 

 

Přítomni: dr. Studnička, dr. Radocha, Mgr. Chrienová, Mgr. Prchalová, dr. Kühnová 

st., dr. Kühnová ml. 

Omluveni: Mgr. Skoupilová, sl. Hatriková, dr. Myslivcová Fučíková 

 

Hosté: doc. Kříž, Ing. Kostrová, dr. Musílek, doc. Hubálovský, doc. Trojovský a 

další 

 

Program: 

 

1. Projednání žádosti *) o prodloužení akreditace navazujícího 

magisterského studijního programu Učitelství pro střední školy 

2. Projednání žádosti *) o prodloužení akreditace navazujícího 

magisterského studijního programu Učitelství pro 2. stupeň základní 

školy 

3. Různé 

 

*) Žádost podává Pedagogická fakulta UHK ve spolupráci s Filozofickou 

fakultou UHK a Přírodovědeckou fakultou UHK. Přírodovědecká fakulta 

zajišťuje výuku specializací biologie, fyzika, chemie, informatika a 

matematika. 

 

 
Předseda senátu dr. Studnička přivítal přítomné na zasedání akademického senátu, 
konstatoval, že je přítomno 6 členů Akademického senátu PřF UHK, tím je tedy senát 
usnášeníschopný. Poté seznámil přítomné s programem dnešního zasedání a upřesnil 
podmínky hlasování. Stanovil dva skrutátory – RNDr. Jitku Kühnovou, Ph.D. a Bc. Ilonu 
Lankašovou. Dále sdělil, že dle čl. 9a bodu 5 Jednacího řádu Akademického senátu PřF 
UHK bude z jednání pořizován audiovizuální záznam. 
 

 

K bodu 1) Projednání žádosti *) o prodloužení akreditace navazujícího 

magisterského studijního programu Učitelství pro střední školy 

Dr. Studnička předal slovo panu proděkanovi pro studium dr. Musílkovi. Dr. Musílek 

sdělil, že okomentuje oba dva body jednání najednou, neboť spolu souvisejí. Sdělil, že byl 

požádám Pedagogickou fakultou o projednání žádostí o akreditaci těchto dvou 

navazujících magisterských studijních programů. Sdělil, že právní oddělení UHK a RVH 

UHK se shodli na tom, že i při prodloužení akreditací je nutné kompletní schvalovací 

kolečko ke každé akreditační žádosti.  Dále dodal, že dle našeho platného akreditačního 

řádu, jestliže se na zabezpečení programu podílí více fakult (předměty se také promítají 



do SZZ), musí její samosprávné orgány tyto akreditační žádosti – AS projednat a VR 

schválit. Poté dr. Musílek seznámil přítomné se změnami v předkládaných materiálech a 

tyto změny odůvodnil.  

Dr. Studnička otevřel diskusi, do níž se přihlásila dr. Kühnová s dotazem ohledně 

schvalování žádostí v případě, že jsou tyto ještě upravovány.  Její dotaz odpověděl 

dr. Musílek, poté se k tématu rozvinula rozsáhlá diskuse. Dr. Kühnová se ještě dotázala na 

postup v případě změny vyučujícího, když tento by si chtěl upravit sylabus dle svých 

představ.  Dr. Musílek odpověděl, že úpravy jsou v takovém případě možné, je nutno však 

změny zvýraznit a sdělit je doc. Hromadové z PdF. 

 

  

Tímto byl bod 1) projednán. 
 

 

K bodu 2) Projednání žádosti *) o prodloužení akreditace navazujícího 

magisterského studijního programu Učitelství pro 2. stupeň základní školy 
Dtto 
 
 

K bodu 3) Různé  

Do různého se nikdo nepřihlásil. 

 

Dr. Studnička poděkoval přítomným za účast a do nového roku jim popřál hodně zdraví a 

pracovních úspěchů.  

 

 

Usnesení z jednání: 
Akademický senát PřF UHK na zasedání dne 5. ledna 2022 přijal usnesení: 
1. AS PřF UHK projednal žádost o prodloužení akreditace navazujícího magisterského 

studijního programu Učitelství pro střední školy 

2. AS PřF UHK projednal žádost o prodloužení akreditace navazujícího magisterského 

studijního programu Učitelství pro 2. stupeň základní školy 

 
 

O schválení Usnesení z jednání bylo hlasováno: 

 Pro:    6 Proti:  0 Zdržel se:   0 
 
 
 
 
Zapsala: Bc. Ilona Lankašová   

RNDr. Filip Studnička, Ph.D. 
předseda AS PřF UHK 


